
Zápis ze schůze
Školské rady Gymnázia, Nový Jičín, p. o.

Datum konání: 27. 4. 2023 od 16.00 hodin

Místo konání: ředitelna Gymnázia, Nový Jičín, p. o.

Přítomni: Mgr. Ondřej Syrovátka, PhDr. Jaromír Radkovský, MBA,

Ing. Gabriela Grzegorzová, Mgr. Tomáš Sedoník, Mgr. Radovan Jansa

Omluven: Ing. Martin Kubečka

Hlavní body jednání

1. Zahájení zasedání ředitelem školy Mgr. Zbyňkem Kubičíkem.

2. Projednání zprávy o činnosti za rok 2022

● Ředitel školy podal vysvětlení k inventarizaci majetku na škole.
● Zpráva o činnosti byla přijata bez výhrad všemi přítomnými členy.

3. Různé

● Informace ředitele školy o průběhu přijímacího řízení. Ukrajinští žáci absolvují místo

testu z českého jazyka přijímací pohovor.

● Bude rozšířena nabídka zahraničních zájezdů - Thajsko, Maroko, Barcelona.

● Investice v letošním roce - rekonstrukce horního hřiště, výměna tří rozvaděčů.
● Místostarosta města Ondřej Syrovátka nabídl možnost zúčastnit se informativní

schůzky k projektu DofE (Duke of Edinburgh), který podporuje u žáků rozvoj

dovedností, pohyb a dobrovolnictví.

4. Shrnutí diskuze

● Školská rada bere na vědomí Zprávu o činnosti příspěvkové organizace za rok 2022.

5. Ukončení zasedání

● Místostarosta města Ondřej Syrovátka poděkoval za celoroční práci.

Zapsala: Hana Trutmanová

Ověřil:Mgr. Ondřej Syrovátka


